
DANMARKS CIVILE HUNDEFØRERFORENING
DcH-Lindholm, Gammel Hvorupvej 61, 9400 Nørresundby
Sekretær Martin Karlsen, e-mail: sekretaer@dch-lindholm.dk

DcH-Lindholm

Emne: Bestyrelsesmøde

Dato: Torsdag d. 9/1-2020 kl. 18.30

Indkaldt: Tanya Bach Kjeldsen, Ulla Jensen, Martin Karlsen, Claus Topp, Irene Lønvig samt 
suppleanterne Jesper Michaelsen og Mette Frost

Afbud:

Næste møde: Torsdag d. 23/2-2020

Referat

Pkt. Tekst

1. Generalforsamling

• Torsdag d. 23/1 kl. 19:00
• Ostemadder – Karna ok
• Stemmesedler - ok vi har en blok til at ligge
• Udskrifter

◦ Dagsorden + kontingentbilag (martin)
◦ Regnskab (claus)

• Gennemgang af dagsorden:
◦ Dirigent – Peder ok
◦ Formandsberetning – bliver ’spændende’
◦ Økonomi/Regnskab - ok
◦ Kontingent 2021

▪ DcH Lindholm foreslår uændret kontingent 2021
◦ Indkomne forslag – Ingen
◦ Kandidater

▪ Valg formand
• Bestyrelsen opstiller Irene

▪ Øvrig bestyrelsesmedlemmer
• Bestyrelsen opstiller Malene, Kurt 2 år, Jesper 1 år.

▪ 2 suppleanter
• Bestyrelsen opstiller Mette, Lone, Phillip

▪ 2 revisorer / 1 suppleant
• Bestyrelsen opstiller Knud, Mogens, Niels

▪ 2 aktivitetsudvalg
• Bestyrelsen har ingen kandidater
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2. Økonomi

• Medlemmer pr. 31/12-2019: 132, heraf 10 under 25 år.
• Status 2019 – ok, der er et lille overskud
• Forslag: Anvendelse af midler fra aktivitetskontoen (tidl. jubilæumskonto) til 

finansiering af køkkenrenovering
◦ Forslaget er enstemmig vedtaget

3. Hold

• Status holdfordeling, unghunde – ok
• Hvalpetræning, tilmelding er åben nu

◦ 30 grønne bøger bestilles (martin)
• Sporhold

◦ Bestyrelsen besluttede rammer og vilkår
▪ Martin foreslår dette til Charlotte for ok

◦ træingsperioden svarer til 1/2 sæson
◦ Ordinært hold, træningsgebyr 300 kr.

4. Eventuelt

• Fundraising – vi har en bog fra kredsens bestyrelseskursus ”Tak for donationen hr 
Fond”

• Hvordan går det med ’Mig og min forening’, interview til nordjyske?
◦ Journalisten har interviewet og fotograferet Tanya, nu afventer vi spændt artiklen

bringes i avisen.
• Hvad er status på aktivitetsbane?

◦ Planlægningsmøde i efteråret, derefter desværre kun lav aktivitet grundet tid og 
andre opgaver.

◦ Op til kommende bestyrelse at bringe arbejdet videre i 2020
◦ To medlemmer i gang med skitser til fremstilling af redskaber
◦ Øget interesse for aktivitetsbanen i klubben
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